

#	တမ်းဖိတ်မာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၢ်
		OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆၢအပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ပုၤန့ၣ်တၢ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron		
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတဲၣ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်တသ့တဘၣ်အိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ဆဲးတၢ်သံသမိးတၢ် အတၢ်မၤန့ၣ်လီၤ.	လၢအ့ၣ်ဖြၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤမူဒါတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထံမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတဲၣ်ဒီးကွၢ်ကဆၢတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	FS ပုၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ်မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ရူး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ရူး ၂၀၁၃
၇	ခိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢတၢ်ပၤဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအုန့ၣ်မၤတံာ် မ့တမ့ၢ်တၢ်ပၤထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲစး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိလိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပၤဖျါခူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ပၤဖျါထီၣ်အိၣ်ဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထံမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆၢတၢ်ရဲလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်တီ
၈	ကွၢ်ကဆၢက့ၤပုၤတၢ်ကွၢ်ထံတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကိလိာ်သးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထံမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆၢတၢ်ရဲလိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျဲအကျဲတဖၣ်တၢ်ကွၢ်ကဆၢက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်ဒီးငါပုၤမၤတၢ်ဖိ

#	တၢ်ဖိးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ဒီးငါတၢ်အကျိၤအကျဲတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်လိၣ်လၢတၢ်မၤအဂီၢ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်ဖိးဆၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ, လၢပုၤမၤတၢ်ဖိလၢ အကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်တၢ်ကိး ပုၤကညီတဖၣ်လၢ အဖိးမံလိၣ်သးဒီးပုၤနီၢ်တဂၤလၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်တဖၣ်လၢပုၤဒီးပတၢ်ဆဲးကျဲဆဲးကျိၤဒီးတၢ်မၤတၢ်ဖိးတၢ်မၤအတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	OHR ပုၤန့ၣ်တၢ် အိၣ်အဟ့ၣ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤဒီး တၢ် ပၤလီၤ ပုၤမၤတၢ်ဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ဂ့ၢ်လိၣ် အပုၤဟ့ၣ် ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ် တၢ်အကျိၤအကျဲလၢ တၢ်ဆီလီၤပၤလီၤအိၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ကိးလဲပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်ဖိတၢ်လီၤဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိထီၣ်တဖၣ်လၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီး HR အတၢ်ပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်, လၢဘၣ်တၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အိၣ်လီၤ. ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အိၣ်လၢ တၢ်မၤလိၣ်တဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ကဒါကွၢ်တၢ်ကိးတၢ်မၤဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ် အတၢ်မၤလၢ အပတီၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤကျဲတဖၣ် တၢ်ကဆၢတၢ် တၢ်ကစူးကါအိၣ်ဒီးကွၢ်ထွဲကဒါကွၢ်အိၣ်တဖၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လၢပုၤ

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤ

#	တၢ်ဖိးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤ တၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၁	မၤပုၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပျဲ ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိဆၢတဖၣ်လၢတၢ်ကဘၣ်ဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အိၣ် သုခိဖျိ တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်ဒီးပုၤပၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်မၤဆိအိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ဂ့ၢ်လိၣ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤတၢ်ပၤထံနီၤဖးကွၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.	အ့ၣ်ဖူး ၃၀, ၂၀၁၂
၂	ကွၢ်ကဒါကွၢ်ဒီးဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်ကွၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အ	FS HR Trish Batchelor	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်	လါမၢ်ဂျး ၃၁, ၂၀၁၂

	လၢတဖၣ် အမူဒါတ်ဟ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	<p>OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်က့ၢ်ထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	အလၢအတၢ်ဟ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၢ်အီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤက့ၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်က့ၢ် အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲးကဒါက့ၢ်အီၤဒီးဟ်ဂၢၢ်ဟ်ကျၢၤအီၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်က့ၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲး ကဒါက့ၢ်	
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွၢ်စီၤတၢ်သ့ဟ်မူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲးတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွၢ်မၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲၤခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်က့ၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤမူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.	<p>FS HR Doni Posey</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်က့ၢ်ထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	တၢ်ကမၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဖဲ လၢယူၤလဲၣ် ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၤတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နီၤ
၁	ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်က့ၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	<p>FS HR ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိာ် Ray Doyle</p> <p>OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၤဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်က့ၢ်ထွဲ တၢ်ရဲလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်က့ၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိာ်ဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် တၢ်မၤ လၢ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒိတနံၣ်ညါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟ်န့ၣ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နီၣ်စ့ဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတိဉ်ခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုဉ်နံ
၂	<p>တမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိသိထီဉ်ကဒါကတမ်းမာလိဆူ တမ်းကွဉ်ထွဲမာကဆူကဆိအပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆုကရုဉ်ဖိတဖဉ် (မုဉ်လိဉ်ယုဉ်ဒီးပုကချီးထံတံ) လားတမ်းဟ့ဉ်ပလိအဆာကတိဉ်လား အသုတမာတံတံတမ်းမာအနုတမ်းဒီးတမ်းပဒီးနီဖးတမ်းအဆာလား အပဉ်ယုဉ်ဒီးတမ်းဂုဉ်တမ်းကျဲလားအဘဉ်ထွဲဒီးပုဉ်စိမီးအကျဲသနုဖိလစံဉ် လားအဘဉ်ထွဲတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p> <p>(ဖိလစံဉ်လားအကြိတမ်းမာအနုပယုဉ်ဒီးတမ်းပဒီးနီဖးတမ်းအဆာ, SPA တမ်းဆိဉ်တမ်းဂုဉ်ဖိလစံဉ်, တမ်းအိဉ်ယားဂံထံးလားကွဲကရုဉ်ပု, တမ်းကဆိဉ်ထီဉ်တမ်းသးတမုဉ်အဂုဉ်, တမ်းဂုဉ်ပု, တမ်းကြိအားတမ်းဟ့ဉ်ကဉ်ကတမ်းတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>FS HR တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိမူဒါနိဉ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲဒါး Camille Brooks OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆုကွဉ်ထွဲ တမ်းဂုဉ်အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron</p>	<p>တမ်းတိဉ်ကျဲလားထီဉ်လဲထီ</p>	<p>လိအုဉ်ဖျဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တမ်းကဟ့ဉ်လိဉ်ဒီးတမ်းလိဉ်ဘဉ်တမ်းသိဉ်လိထဲကလံးကျိဉ်ဒ်ကျိဉ်ခံ ကျိဉ်တကျိဉ် (ESL) အတမ်းရဲဉ်တမ်းကျဲလား ပုမာတမ်းဖိလား တဲဆဲကလံးကျိဉ်တဘဉ်တဖဉ်, ဒ်အလိဉ်အိဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>တမ်းကွဉ်ထွဲမာကဆိဉ်အပုန့ဉ်တမ်း Lea Holt FS HR တမ်းဟ့ဉ်တမ်းသိဉ်လိမူဒါနိဉ် Ray Doyle OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပတီးဆုကွဉ်ထွဲ တမ်းဂုဉ်အပုဟ့ဉ်ကူဉ်တမ်း Chris Chiron</p>	<p>တမ်းမာတမ်းယုဉ်ညါဘဉ်ယး ကျိဉ်အတမ်းသုတမ်းဘဉ်တဖဉ် ဆဲးမာအသးန့ဉ်လိဉ်. ဒီးသနုထီဉ်အသးလား တမ်းသမံသမိးအဖိဉ်န့ဉ်, တမ်းကစးထီဉ် ESOL အတမ်းမာလိ ၁၂ န့ လားပုမာတမ်းဖိ ၅၂ ဂါ အဂီဉ်ကစးထီဉ်ဝဲလဲ လိယုဉ် ၁၈, ၂၀၁၂ န့ဉ်လိဉ်. တမ်းသိဉ်လိခဲဘျိတဘျိအဂီဉ်ကစးထီဉ်ဝဲလဲ လိအုဉ်ဖျဉ် ၂၀၁၂ န့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>လိယုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>
၄	<p>ဒုးအိဉ်ထီဉ်တမ်းသုဉ်ထီဉ်တမ်းကရုဉ်ကရိအသးအတမ်းမာကျဲတဖဉ်လား ကယုဉ်လိဉ်ဘျိဘဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုဉ်လားအအိဉ်လားဝဲကျဲအပု, လားအပဉ်ယုဉ်ဒီး-</p> <p>တမ်းမာဒိဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် ကရုဉ်ဖိအတမ်းဘဉ်သးအကျဲခိဉ်သုဉ်လား တမ်းထားယုဉ်ဒီးတမ်းဘျိဘဉ်မာဂုဉ်ထီဉ် တမ်းဆဲးတမ်းလားအတမ်းဂုဉ်တဖဉ်ဒီးမာဂုဉ်ထီဉ် တမ်းပတီးဆု/ပုမာတမ်းဖိအတမ်းဂုဉ်ကိတဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p> <p>တမ်းပညိဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ် ပုဟ့ဉ်ပုမာတမ်းဖိတမ်းသိဉ်လိလား တမ်းကနံပာဖိလစံဉ်ဒီးတမ်းသုတမ်းဘဉ်လားတမ်းဒုးအိဉ်ထီဉ် နံကစး/တမ်းသုဉ်ထီဉ်တမ်းကရုဉ်ကရိအကံးအစိတဖဉ်ဒီးတမ်းကဆဲးဟ့ဉ်အိဉ် တမ်းမာလိ ထီဘိတဘိယုဉ်ယိ, လားကမာဆူဉ်ထီဉ်တမ်းသုဉ်ညါ နံပာဒီးကမာဂုဉ်ထီဉ်ဝဲ တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျဲအတမ်းသုတမ်းဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p> <p>ယုထီဉ်သမံသမိးတမ်းမာကရုဉ်လား တမ်းလိဉ်ဘဉ်အိဉ်လား ဟိဉ်ကဖိလိဉ်အိဉ်တဖဉ်လား ကမာနံအိဉ်ထီဉ်တမ်းမာလိ အဂီဉ်န့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>ပုမာတမ်းတမ်းကစးတံဉ် ကဒုးအိဉ်ထီဉ် တမ်းဟ့ဉ်ကူဉ်တဖဉ်လားကစးထီဉ်မာ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီဉ်လိဉ်.</p> <p>လား ၄ (ဂ) အဂီဉ်,</p> <p>FS HR အပုန့ဉ်တမ်း Tracy Agnew တမ်းကွဉ်ထွဲမာကဆိဉ်အပုန့ဉ်တမ်း Lea Holt</p>	<p>တမ်းတိဉ်ကျဲအိဉ်ထီဉ်ထံးအကျဲတခါလား ဘဉ်တမ်းမာဒိဉ်ထီဉ်လဲထီဉ် တမ်းဟ့ဉ်ကူဉ်ကစးတံဉ်န့ဉ်မုဉ်ဝဲ တမ်းပဉ်ယုဉ်လား တမ်းယုပုမာလားကမဲ ပုမာတမ်းဆိဉ်ဒီးကွဉ်ထွဲတမ်းအတမ်းမာမူဒါနိဉ်န့ဉ်လိဉ်. တမ်းတိဉ်ကျဲအဂါတဖဉ်ကစးထီဉ်အသးလား လိမာရဲးန့ဉ်လိဉ်.</p>	<p>လိယုဉ် ၃၀, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၅	ကွဲးကျိဉ်ထံလံာ်တီလံာ်မိ/ဖိလစံဉ်လား အရဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကျိဉ်သားကျိဉ်လားညီနံပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တံကွာ်ထွဲကဆိတံမာအိဉ်အဲဝဲ (စပုဉ်ကျိဉ်, ပယီဒီးကညီကျိဉ်တဖဉ်)နံဉ်တက့ာ်.	OHR အပုမာတံဖိ FS HR အပုမာနံဉ်တံ Tracy Agnew	PRM အတံပာ်ဖျါဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ် လားအဘဉ်သးဒီး တံမာတရီတပါမာတံတံတံဒီးတံပဲဉ်ထံနီပးးတဖဉ်ဘဉ်တံကွဲးကျိဉ်ထံအိဉ်ဒီးနီလီလားကိးဒီး တံကွဲးကျိဉ်ထံနံ အတံပာ်ဖျါထီဉ်တံသးတမံဖိလစံဉ်ဒီးတံမာဆါပယူလား တံမာလီဖိလစံဉ် တဖဉ်အမာမုာ်နံဉ်လီလား. ပုမာကဆိကွာ်ထွဲတံအပုမာတံဖိတဖဉ်နံဉ်လီလား. လံာ်တီလံာ်မိဖိလစံဉ်အဂါ တဖဉ်တံကွာ်ကဒါကွာ်အီလား ကကွဲးကျိဉ်ထံ အီ ဒ်အလိဉ်ဘဉ်အသိးအဂီ နံဉ်လီလား.	တံဆဲးမာတံ
၆	မာပုဒီးနီလီ SPA ပုမာတံဖိအလံာ်နံဉ်ကျဲ, ယုဒီးကျိဉ်သားကျိဉ်လား တံကွဲးကျိဉ်ထံအီလားအမုာ် ပုမာတံဖိလား အအိဉ်လား တံကွာ်ထွဲမာကဆိတံမာတဖဉ် (စပုဉ်, ပယီ, ဒီးကညီကျိဉ်)တဖဉ်နံဉ်လီလား.	OHR အပုမာနံဉ်တံအိဉ်လားတံဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တံမာဂုထီဉ်တံသုတံဘဉ် Kathy Bryant FS HR အပုမာနံဉ်တံ Tracy Agnew	လံာ်နံဉ်ကျဲတဖဉ်ဘဉ်တံမာဝဲကွာ်အီလား OHR	လားအုဖျဉ် ၃၀, ၂၀၁၁
၇	ဟ့ဉ်ပုမာတံကျိဉ်ထံတံဖိလားတံမာတံအိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါနံဉ်တက့ာ်.	ပုမာဆုာ်တံကမံးတံကဟ့ဉ်ကူဉ်အါထီဉ်တံဟ့ဉ်ကူဉ်တမံမာ	ဖဲတံထံဉ်လားအလိဉ်ဘဉ်အခါ တံကအိဉ်ဒီး ပုမာကွဲးကျိဉ်ထံတံတဖဉ်နံဉ်လီလား.	တံဆဲးမာအီ

တံပုမုး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၁	ဆိကမိဉ်လားတံကမာတံအာဉ်လီဒီး UNC Safewalk မုတမုာ် တံကရားကရီလားအလီကလိဉ်သးလား ကဒူးအိဉ်ထီဉ်ဒီးပုမာမိးတံတဖဉ်လား ကွဲးကျိဉ်ထံအိဉ်လားအတံပာ်ဖျါတံကျဲတဖဉ်အဘဉ်စားလား ပုမာတံဖိလား တံမာအဆားကတီးသားကတီးတံကတီးအဂီ (တံမာနံအီတံမာဖဲ မုာ်နံဒီးဉ်-မုာ်လွဲာ်နံ စးထီဉ်လား ဟါမိ ၁၁:၀၀ နံဉ်ရံဉ်တုလားဂါမိ ၃ နံဉ်ရံဉ်)	တံကွာ်ထွဲမာကဆိတံအပုမာနံဉ်တံ Lea Holt OHR ပုမာတံဖိဒီးတံပုမာကွာ်ထွဲတံရုလီဉ် အပုမာဟ့ဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron		မုာ်ရး ၃၁, ၂၀၁၂
၂	ယုသုဉ်ညါလားတံကမာသကိးတံဒီး UNC Public Safety လား ကမာလီတံအါထီဉ်လား တံကဟးမိးတံဖဲ တံလီလားတံဘဉ်ယိဉ်	တံကွာ်ထွဲမာကဆိတံအပုမာနံဉ်တံ Lea Holt	ပုမာကွာ်ထွဲပုမာနံဉ်တံ ဆဲးကျါဝဲ Public Safety လားကယုသုဉ်ညါ တံကဲထီဉ်သးသုဉ်တဖဉ်နံဉ်လီလား.	မုာ်ရး ၃၁, ၂၀၁၂

	အိမ်အိမ်အိမ်/မူတမ္မာ ဖဲတဲဆဲကတိတ်တိတ်တိတ်န့န့လီၤ.			
၃	မၤလီၤတံၢ်လၢပုၤကွၢ်ထွဲမၤကအိတ်အပုၤမၤတံၢ်ဖိတဖၣ်အိတ်နီၤတံၢ်တံၢ် ကျိၤလၢ ကဆဲးကျိၤ ComPsych , ဖဲအလိပ်ဘဉ်ဖဲအခါန့န့တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတံၢ်ဂ့ၢ်တံၢ်ကျိၤအလံၢ်ကုတဖၣ် တံၢ်ကွဲး ကျိၣ်ထံတံၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, နီၤပုၤကညိၣ်နီၤ ရၤလီၤအီၤလၢ ပုၤမၤတံၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့န့လီၤ. EAP အတံၢ်တိတ်ကျိၤန့န့ ဘဉ်တံၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလိဖုၣ်တြျုၤအါရံၣ် ၁ သီန့န့လီၤ. တံၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပုၤကွၢ်ကအိတ်က့ၢ်တဖၣ်န့န့ ဘဉ်တံၢ်ဟ့ၣ်ရၤလီၤနီၤ တံၢ်ဂ့ၢ်တံၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိၤတံၢ်အဂီၢ် အသီတဖၣ်ဝံၤဝဲလဲန့န့လီၤ. .	လၢပုၤ